
KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSÉNEK 
JOGI, ÜGYRENDI ÉS ÖSSZEFÉRHETETLENSÉGI BIZOTTSÁGA 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és 
Összeférhetetlenségi Bizottsága 2022. szeptember 15. napján a Kaposvár Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatal 1. emelet T/103. számú tárgyalójában megtartott munkaterv szerinti, 
nyílt üléséről. 
 
Megjelentek: 
A megjelent bizottsági tagok és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza.  

 
dr. Szép Tamás tanácsnok a jelenléti ív alapján megállapította, hogy a testület 6 tagja közül 6 
fő jelen van, így a bizottsági ülés határozatképes.  
 
Kérte a bizottság tagjait, hogy a napirendet a kiküldött meghívóban foglaltakhoz képest azzal a 
módosítással fogadják el, hogy vegyék le napirendről a fogorvosi ügyeleti szerződésekről 
szóló előterjesztést és vegyék fel napirendre a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj 
megállapításáról, valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. 
(II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző kérte, hogy a bizottság a gyepmesteri és ebrendészeti feladok 
ellátásával összefüggő támogatási szerződés módosításáról szóló előterjesztés tárgyalásával 
kezdjen, tekintettel arra, hogy Boncz Edit meghívott is részt vesz az ülésen.  
 
A bizottság az ülés napirendjét 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

39/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága az ülés meghívóban szereplő napirendjét elfogadta azzal a módosítással, hogy 
levette napirendjéről a fogorvosi ügyeleti szerződésekről szóló előterjesztést és felvette 
napirendjére a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, valamint az 
áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II.28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló előterjesztést. 
 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 

 

1. Előterjesztés a gyepmesteri és ebrendészeti feladok ellátásával összefüggő 
támogatási szerződés módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 
a költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
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Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

3. Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

4. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

5. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

6. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 
49/2017. (XII. 13.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 

 
7. Előterjesztés a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 

rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló új rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 

 
8. Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 

valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
Bizottsági hatáskörű ügyek: 
 

9. Tájékoztató a Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány működéséről 
Előterjesztő: Dér Tamás alpolgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
10. Tájékoztatás vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről  

(szóbeli) 
Előterjesztő:  dr. Szép Tamás tanácsnok  
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
11. Javaslat Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. évi munkatervéhez 

(szóbeli) 
Előterjesztő:  dr. Szép Tamás tanácsnok 
Közreműködik: dr. Kocsis Georgina titkár 
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Napirend tárgyalása: 
 
1. Előterjesztés a gyepmesteri és ebrendészeti feladok ellátásával összefüggő támogatási 
szerződés módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
dr. Szép Tamás tanácsnok köszöntötte Boncz Edit meghívottat a Kutyatár Egyesület elnökét. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző megköszönte Boncz Edit áldozatos munkáját, valamint elmondta, 
hogy a jelen előterjesztés jogszabályi változások miatt készült, többszöri egyeztetés folyamán. 
Módosultak a hatáskörök, a jegyző hatáskörébe került az állatok tulajdonjogának átruházása, 
elaltatása. Ennek kapcsán került módosításra a korábbi támogatási szerződés, melyben még a 
Városgondnokság szerepelt. A Városgondnokság feladatait jelenleg a KAVÜ látja el, így ebben 
a tekintetben is korrigálni kellett a korábbi szerződést.  
 
dr. Máté Erzsébet bizottsági tag kérdése, hogy az állatok elaltatása ugye a jövőben sem válik-
e gyakorlattá.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok kérdése, hogy mennyi kóbor kutyát fognak be egy évben az 
utcákról. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző válasza, hogy nem az állatok elaltatása a cél, hanem a gazdásítás, a 
megfelelő befogadó család találása.  
 
Boncz Edit kifejtette, hogy évente négy-ötszáz kóbor kutyát fognak be. A felelős állattartás 
elterjesztése a cél, nem az, hogy a felelőtlen gazdák miatt a kutyák kerüljenek elaltatásra. 
Altatásra csak akkor kerül sor, ha a kutya egészségi állapota, szenvedése indokolttá teszi. 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok kérdése, hogy van-e arra bármilyen időkorlát, hogy egy kutya 
meddig maradhat a menhelyen.  
 
Boncz Edit elmondta, időkorlát nincs, egyes kutyák már az egyesület indulása óta – 10 éve - a 
menhelyen vannak, már az az otthonuk. Emellett nagy erővel gazdásítunk, évente 350-400 
kutya talál otthont. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 40/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a gyepmesteri és ebrendészeti feladok ellátásával összefüggő támogatási 
szerződés módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatának elfogadását 
támogatta. 
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2. Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 
költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
Kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság az előterjesztésben szereplő 12 darab határozati 
javaslatot 4 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül támogatta, az előterjesztés 
rendelettervezetét 4 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 1 tartózkodással támogatta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

41/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 
költségvetési rendelet módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatainak és 
rendelettervezetének elfogadását támogatta. 

 
3. Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 

dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag elmondta, hogy a Közgyűlés szeptember 1. napi 
ülésén az előterjesztést már tárgyalta, határozatot azonban nem hozhatott, mert a Jogi, Ügyrendi 
és Összeférhetetlenségi Bizottság nem volt határozatképes. Már arra az ülésre is nyújtott be 
módosító indítványt, melyből több javaslatot is átvett a Hivatal. Jelen módosító indítvány a 
korábban át nem vett javaslatokat tartalmazza, köztük a nyugdíjminimum kérdését, mely 
viszonyszámként a hiperinfláció miatt nem vehető alapul. A másik a hatálybaléptetésnél az 
alkalmazás kérdése, melyre augusztus első napját javasolja, mert a megemelkedett rezsiárak 
onnantól sújtanak.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a magasabb szintű jogszabályban is százalékos 
arányok vannak meghatározva, így ez az előterjesztésben is így szerepel. Véleménye szerint, 
ha a pénzromlás üteme miatt módosítani kell a rendeletet a jogosultsági határok miatt, 
lényegtelen, hogy százalékos arányokat, vagy fix összegeket változtatnak, módosításra így is 
úgy is szükség lesz, így nem látja értelmét a képviselői módosító indítványnak ebben a 
tekintetben.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság az előterjesztéshez tett képviselői módosító 
indítvány határozati javaslatát 2 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal, 1 tartózkodással nem 
támogatta, a képviselői módosító indítvány rendelettervezetét 2 igen szavazattal, 3 
ellenszavazattal, 1 tartózkodással nem támogatta. 
 
A bizottság az eredeti rendelettervezetet 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
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42/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztés 
rendelettervezetének elfogadását támogatta. 

 
4. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális ellátásokról 
szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az étkezési normán 20%-os emelést fognak 
végrehajtani október 1. napi hatállyal.  
 
dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag elmondta, hogy valójában egy módosító indítványról 
kell szavazni, a második módosító indítvány az első módosító indítvány frissítése. Lényege, 
hogy a térítési díj emelést vállalja át az önkormányzat, ne hárítsuk át az igénybevevőkre, 
tekintettel az inflációra. 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok kérdése, hogy hogyan alakul az igénybevevők száma az ingyenes, 
a kedvezményes és a teljes díjat fizetők között.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző válaszolta, hogy az ingyenes ellátás sem ingyenes, hiszen valójában 
az önkormányzat téríti meg a díjat az igénybevevő helyett, az 50%-os kedvezmény esetén  pedig 
az 50%-os kedvezmény mértékét téríti meg. Gyakorlatilag akik az előbbi kategóriákba esnek, 
az a gyerekeknek a 80%-a, vagyis a gyerekek 20%-a az, akik nem tartoznak valamilyen 
kedvezményes kategóriába és teljes díjat fizetnek. 
 
dr. Máté Erzsébet bizottsági tag nem javasolja az emelést, elég terhei vannak a családoknak 
így is. A villanyszolgáltató véleménye szerint visszaél a gazdasági erőfölényével, ez is sújtja 
őket.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság az előterjesztéshez tett képviselői módosító 
indítvány határozati javaslatát 2 igen szavazattal, 4 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül nem 
támogatta, a képviselői módosító indítvány rendelettervezetét 1 igen szavazattal, 4 
ellenszavazattal, 1 tartózkodással nem támogatta. 
 
A bizottság az eredeti rendelettervezetet 4 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás 
nélkül támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
 

43/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztés rendelettervezetének elfogadását támogatta. 
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5. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
dr. Csillag Gábor jegyző kifejtette, hogy több rendeletmódosítására tesz javaslatot az 
előterjesztésben, van, ahol jogszabályváltozás indokolja a módosítást, van, ahol a Hivatal 
távolodott el a rendeleti szabályozástól a gyakorlatban, emiatt egyszerűsítené a jogszabályt.  
 
dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag módosító indítványában a határozati javaslati 
kiegészítésben tesz javaslatot a hatályosulás módszertanára, emellett illetményemelés 
tárgyában tett ismét konkrét javaslatokat. Ahol az önkormányzatnak van tulajdona 
társasházakban, ott házszabályi szinten javasolná pontosítani a rendeletben nem szabályozott 
kérdéseket a tartott állatok számának maximuma kapcsán. Ez a gyakorlat nem ütközne az 
Alkotmánybíróság határozatába. A hűségjutalom összegét nem fix összegben, hanem a havi 
illetmény megfelelő százalékában javasolja megállapítani. Javasolja emellett, hogy a 
képviselők a jövőben fizessenek a parkolásért. A helyi népszavazás elrendelésének minimumát 
a helyi választópolgárok 10%-ában javasolja megállapítani.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző hangsúlyozta, hogy véleménye szerint az önkormányzati rendeletek 
hatályosulásáról szóló előterjesztéshez fűzött módosító indítványban nem lehet a költségvetési 
rendelet módosítására indítványt tenni, ugyanis a költségvetést a Közgyűlés és a Bizottság 
külön előterjesztésben tárgyalja.  
 
Horváth Krisztián bizottsági tag hozzászólásában elmondta, véleménye szerint célszerűbb 
lenne az önkormányzati rendeletek hatályosulásának vizsgálatát éves szinten több 
előterjesztésre elosztani, hogy ne ekkora mennyiségű anyag kerüljön a testületek elé. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző technikai akadályát nem látja a felvetésnek, de a nyár ebből a 
szempontból a mukaszervezés miatt a legmegfelelőbb időszak.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok hozzászólásában elmondta, hogy szerinte a dr. Nadrai Norbert 
József módosító indítványában foglalt hatályosulási módszertani javaslatban foglaltaknak 
megfelelően jár el egyébként is a Hivatal.  
 
dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag javasolta, hogy a Jogi Bizottság legalább az ülés 
előtt két héttel kapja meg a hatályosulásról szóló előterjesztéseket, hogy legyen elegendő idő 
azokat áttekinteni.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző hozzászólásában rögzítette, hogy a Bizottság olyan határidőket 
szabjon a Hivatalnak, amiket a Bizottság is be tud tartani saját magával szemben. Többször is 
kérte a Bizottságot, hogy éljenek javaslataikkal, ezt jelen esetben sem tették meg az 
előterjesztés elkészültéig. Említettek miatt nem javasolja a két hetes határidő bevezetését. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság az előterjesztéshez tett képviselői módosító 
indítvány határozati javaslati kiegészítését 2 igen szavazattal, 4 ellenszavazattal, tartózkodás 
nélkül nem támogatta, a képviselői módosító indítvány 9 darab rendelettervezetét 2 igen 
szavazattal, 4 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül nem támogatta. 
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A bizottság az eredeti határozati javaslatot 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta, az eredeti 10 darab rendelettervezetet szintén 6 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
 

44/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatának és rendelettervezeteinek elfogadását támogatta. 
 

 
6. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 49/2017. (XII. 
13.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 
 (Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 

dr. Csillag Gábor jegyző hozzászólásában elmondta, hogy eddig a támogatást csak homlokzat 
felújításra adhatták, a módosítás a helyi védett épületek előtt abban is megnyitja az utat, hogy 
a tetőszerkezet felújítására is meg lehet kapni a támogatást.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok kérdése, hogy az egyedi védelem alatt állóépülethez hogy lehet 
hozzányúlni? Csak a külsőt, vagy a belsőt is védi a szabályozás? A Kaposi Mór Oktató Kórház 
épületénél a régi igazgatási iroda épületén a tető felújítás például lehetséges-e? A Kossuth téren 
a Kossuth-szobor előtti épület védelem mellett is bontásra kerülhetett? 
 
Boa Árpád főépítész válaszában elmondta, hogy természetesen lehetséges a felújítása a régi 
igazgatási irodának, de az nem helyi védelem alatt áll, hanem műemlékvédelem alatt. A 
Kossuth téri épület bontása kényszerbontás volt, ami építészberkekben is nagy vihart kavart 
akkoriban, de a vállalkozónak kötelező volt visszaállítania az eredeti homlokzatstruktúrát. 
Alapvetően három kategóriát különbözetünk meg. H1 a legszigorúbb védelem, a H2 kicsit 
lazítja a szigort, a H3 pedig csak a főhomlokzatra terjed ki. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző kifejtette, hogy a helyi védelem három kategóriája azt jelenti, hogy 
van, hogy a terület maga védett, amin az épület áll, van, hogy a homlokzat védett, és van, hogy 
csak egy épületelem – például a kapu – védett. Ezt mindenképpen külön kell kezelni, ezért kell 
a három kategóriára bontás.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok kérdése, hogy műemléki épületre napelem elhelyezhető? 
 
Boa Árpád főépítész válaszában elmondta, hogy bár nem ért vele egyet, de magasabb szintű 
jogszabály megengedi.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a határozati javaslatot és a rendelettervezetet 
is egyhangúan, 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül támogatta és az alábbi 
határozatot hozta: 
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45/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 49/2017. 
(XII. 13.) szóló előterjesztés határozati javaslatának és rendelettervezetének 
elfogadását támogatta. 

 
 
7. Előterjesztés a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 
rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló új rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésében  elmondta, hogy a rendelet megalkotásának indoka, 
hogy hiányában a Lechner Tudásközpont felületén kellene az egész egyeztetési eljárást 
végigvinni, amibe a lakosság becsatornázása nem lehetséges.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a rendelettervezetet egyhangúan, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
 

46/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 
rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló új rendelet megalkotásáról 
szóló előterjesztés rendelettervezetének elfogadását támogatta. 
 

 
8. Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, valamint 
az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
(Az előterjesztést a közgyűlési ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
dr. Csillag Gábor jegyző hozzászólásában elmondta, hogy az előterjesztés lényege, hogy 
azoknál a főként lakótelepi házaknál, ahol a fogadószinten nem lakás, hanem például egy 
vállalkozás irodája, vagy bolt van, az a rendelet alapján nem tartozott a lakossági fogyasztók 
körébe, ami egy szigorúbb szabályozást jelent a törvényi szabályozásnál. A kialakult helyzetre 
való tekintettel nem kíván az önkormányzat a törvényi szabályozásnál szigorúbb rendeleti 
szabályozást hatályban tartani, így nagyságrendileg 210 fogyasztási hely kerülhet kedvezőbb 
fogyasztás alá. A képviselői módosító indítványt teljes mértékben támogatja.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a rendelettervezetet dr. Nadrai Norbert 

József képviselői módosító indítványával együtt egyhangúan, 6 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
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47/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 
valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztés rendelettervezetének 
elfogadását támogatta azzal, hogy dr. Nadrai Norbert József képviselői módosító 
indítványában foglaltaknak megfelelően a rendeletmódosítás hatályon kívül 
helyező rendelkezéseit a hatályba léptető rendelkezés előzze meg.  
 
 

Bizottsági hatáskörű ügyek: 
 
9. Tájékoztató a Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány működéséről 
Előterjesztő: Dér Tamás alpolgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
(Az előterjesztést a bizottsági ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésében elmondta, hogy 2021-ben a kialakult helyzetre való 
tekintettel az alapítvány érdemi munkát nem végzett, de az új elnök rendkívül agilis, talán új 
forrást is fog tudni szerezni az alapítvány részére.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a tájékoztatást 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül támogatta - 1 fő nem szavazott - és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

48/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány 2021. évi működéséről 
szóló beszámolóját elfogadta.  
 
Felelős: dr. Szép Tamás tanácsnok  
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző  
Határidő: azonnal 

 
 
10. Tájékoztatás vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 
Előterjesztő:  dr. Szép Tamás tanácsnok  
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
(Szóbeli előterjesztés) 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok szóbeli előterjesztésében tájékoztatta a bizottság tagjait, hogy az 

egyes vagyonnyilatkozattételi kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény rendelkezései 

szerint 2022. június 30. napjáig a gazdasági társaságok érintett vezető tisztségviselői és 
felügyelő bizottsági tagjai teljesítették vagyonnyilatkozattételi kötelezettségüket. Kérte a 
bizottságot, hogy a tájékoztatást fogadja el.  
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság a tájékoztatást 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
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49/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek és felügyelőbizottsági 
tagjainak vagyonnyilatkozattételi kötelezettségének teljesítéséről szóló beszámolót 
elfogadta.  

 
Felelős: dr. Szép Tamás tanácsnok  
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető  
Határidő: azonnal 

 
 
11.Javaslat Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. évi munkatervéhez  
Előterjesztő:  dr. Szép Tamás tanácsnok 
Közreműködik: dr. Kocsis Georgina titkár 
(Szóbeli előterjesztés) 
 
dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag javasolta, hogy a Közgyűlés 2023. januári 
munkaterv szerinti ülésén szerepeljen napirenden a köztisztviselői  életpályáról szóló 
előterjesztés azzal a kiegészítéssel, hogy az életpályamodell vizsgálata terjedjen ki a hivatal 
valamennyi dolgozójára.  
 
A bizottság többi tagja javaslattal nem élt. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság dr. Nadrai Norbert József bizottsági tag 
javaslatát a Közgyűlés 2023. évi munkatervéhez 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 
tartózkodással nem támogatta és további javaslat hiányában az alábbi határozatot hozta: 
 

50/2022. (IX.15.) Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottsági határozat 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottsága a Közgyűlés 2023. évi munkatervére javaslattal nem élt.  

 
 
Több kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke az ülést bezárta. 
 

 
    

K.m.f. 
 
 
 
 
 
dr. Szép Tamás   Kárpáti Tímea  
 tanácsnok        tanácsnok 
 
 
 


